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Abstract (en)
[origin: WO8800983A1] Plant for single- or two-sided galvanizing of a continuous steel strip. In order to minimize the time required to convert from
one process to the other, the invention proposes the connection, on the channel (5) leading from the oven to the zinc bath, of a housing (2a, 2b)
which can easily be dismantled, enclosing deflection rollers (3a, 3b), and providing this housing, whilst using the fixture on the channel (5), with an
interchangeable configuration against a support for the deflection roller (10) in the case of two-sided galvanizing.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anlage zum ein- und zweiseitigen Verzinken von durchlaufendem Stahlband. Um die Wechselzeiten beim Umstellen von
einem Verfahren auf das andere gering zu halten, schlägt die Erfindung vor, ein Gehäuse (2a, 2b) mit darin gelagerten Umlenkrollen (3a, 3b) an
den vom Ofen zum Zinkbad führenden Kanal (5) leicht lösbar anzuflanschen und dieses Gehäuse gegen einen Träger für die Umlenkrolle (l0) bei
beidseitiger Verzinkung unter Verwendung der Befestigung am Kanal (5) austauschbar zu gestalten.
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